
  Vimmerby biodlarförening 

Protokoll fört vid styrelsemöte torsdagen den 23/5-2024 klockan 17.30 vid 

Vinäs, Vimmerby. 

Närvarande: Isabell Karlsson, Kjell Ekelöf, Ragnar Lunde, Göran Gustafsson. 

 

§1. Mötets Öppnande. Ordförande Isabell Karlsson hälsade mötesdeltagarna välkomna och 
förklarade mötet öppnat. 

§ 2 Till sekreterare väljs Isabell 

§3 Till justerare väljs Kjell 

§ 4 Föregående protokoll.  

Diskussion förs kring drottningodling. Kjell går igenom de moment som ska göras. För att 
genomföra en studiecirkel med drottningodling krävs dock mer planering och beslut tas att i 
höst starta planeringen inför nästa vår istället. I höst ska material införskaffas och kursplan 
formas.  

§ 5 Planering aktiviteter.  

I dagsläget finns det endast 2 samhällen på bigården, vilket är för få. Beslut tas om att 
avläggare behöver göras. Minst 4 samhällen bör kunna vintras in till hösten. Så fort det finns 
tillfälle ska avläggare göras. Vad gäller visningskupan så avvaktar vi med den tills vi har säkrat 
att vi har 4 samhällen som kan växa sig starkare.  

Astrid Lindgrens Näs önskar ha bisamhällen i år med. De som vintrades in förra året på Näs har 
ej klarat vintern. Då det inte finns underlag på bigården att göra avläggare tillfrågas Jan om han 
har möjlighet att sälja avläggare till Näs. Beslut tas att Jan säljer ett större samhälle och en 
avläggare till Näs.  

Diskussion kring inköp av drottningar förs. Beslut tas att under säsongen köpa in 1 st Ligustica 
och 1 st Buckfast.  

§ 6 Övriga frågor  

Genomgång av ekonomi. Ekonomin är god.  

§. 7 Mötet avslutas. Ordförande tackar för visat intresse.   

 

__________________________  _______________________ 

Ordf. Isabell Karlsson   Justerare Kjell Ekelöf 


